
Vragen vanuit CRVB 5 juni 2018

 Blz. 49 Aansluitkosten zijkanaal C. Verdubbeling kosten. Wat is hier de oorzaak van?

Wat de aansluiting ongerioleerde panden zijkanaal C betreft, eigenlijk was dit krediet al afgerond 

bij de jaarrekening 2016 en zou niet meer op de lijst voor moeten komen. Hij is helaas blijven 

hangen, maar er zijn verder geen uitgaven gedaan in 2017. De overschrijding van het krediet had 

een relatie met 2 andere kredieten m.b.t. zijkanaal C, waar per saldo een onderschrijding was. Zie 

de oranje regels in de bijlage “rek17 kredieten”.

 Blz. 48. Post zwerfvuil niet gebruikt. Wat is hier de oorzaak hiervan?

Vraag beantwoord tijdens vergadering.

 Blz. 108 Extra geld onderwijsachterstand. € 14.000,- Gaan we dit verder gebruiken?

Vraag beantwoord tijdens vergadering.

 Blz. 114 Opleiding gemeentesecretaris

Vraag beantwoord tijdens vergadering.

 Blz. 116/117 WNT-privacy namen weghalen. 

BBV 2017 voorschriften geven aan dat er een naam bij moet staan. Eventueel gaat dit met 

wetswijziging voor 2018 veranderen, maar hier is nog niets over bekend. 

 Aanbeveling accountant blz. 11. Voorstel om periodiek een audit te doen. Wat gaan we hiermee 

doen?

Vraag beantwoord tijdens vergadering.

 Blz. 40 Groenvoorziening 120.000 minder uitgegeven. Dit is ook in 2016 gebeurd. Hoe komt dit? 

De doorbelaste loonkosten zijn € 100.000 lager dan begroot. Op het groenonderhoud zelf is 

€ 15.000 minder uitgegeven dan begroot. 

 Blz. 49 geen totalen bij kredieten. Dit klopt. In geen enkele verantwoording op kredieten is een 

totaalstaat opgenomen. (Zie ook andere kredieten) Dit is voorgaande jaren ook niet gebeurd en 

dit is niet gebruikelijk omdat er verantwoord wordt per krediet. 

 Blz. 51 geluidschermen waarom is dit nog niet uitgevoerd? Wat is het probleem?

Het project geluidsschermen Halfweg gaat achter de schermen weer door. Na wat vertraging door 

opmerkingen van het Ministerie van Infrastructuur is onze externe adviseur nu druk bezig met een 

Ruimtelijke onderbouwing. In september gaan wij de onderbouwing bespreken met wethouder 

Graal. Dan hopen wij dat het project snel tot uitvoering gaat komen.

 Blz. 90 Eigen vermogen VRK neemt toe. Wat is de oorzaak hiervan?

Zie bijlage VRK, het eigen vermogen neemt toe doordat het saldo van de jaarrekening is 

toegenomen. 

 WMO en jeugd PGB blijft achter bij prognose? 

Vraag beantwoord tijdens vergadering. 

 Vraag over Hartje Spaarndam krediet aanpassing? 

Vraag beantwoord tijdens vergadering.


